

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**The Effects of Nilotinib and Arsenic Trioxide on the Proliferation and Apoptosis of K562 Cells**  
(尼洛替尼联合三氧化二砷对 K562 细胞增殖及凋亡的影响)

X. H. GAO, J. LI, J. YANG, J. YUAN, R. C. WANG, Y. LI, S. Y. WANG, H. L. HAO.....1

**Review on Mass Screening and GC Early Detection in Linqu, Shandong (2008-2016)**  
(临朐县上消化道癌早诊早治项目工作十年进展)

J. X. WANG, W. D. LIU, K. LIU, Y. LI, Q. WU, X. Z. WU, Y. G. LIU, Q. ZHU, J. MA, L. F. ZHANG, L. ZHANG.....6

**Biological Characteristics of Exosomes and Their Role in Hepatocellular Carcinoma**  
(外泌体生物学特性及其在肝癌中的作用研究)

T. F. ZHANG, X. Y. HUANG.....12

**Relationship between Expression of TTF-1, TS and Chemotherapy Effect of Pemetrexed in Advanced Lung Adenocarcinoma**

(TTF-1 及 TS 在肺腺癌中的表达及与培美曲塞化疗疗效相关性分析)

L. J. ZHU, Z. X. SHANGGUAN, X. CI, S. F. YUAN, R. G. ZHAO.....18

**Liposomal Clodronate Enema Ameliorates Dextran Sulfate Sodium-Induced Murine Colitis**  
(氯膦酸二钠脂质体灌肠缓解葡聚糖硫酸钠诱导的结肠炎)

Y. H. YANG, H. B. LI, X. M. WANG.....26

**Preliminary Ideas on the Combination of Chinese and Western Medicine to Capture Cancer**  
(中西医结合攻克癌症的初步设想)

C. Q. LEI.....36

**INF-Gamma Induces HepG2 Apoptosis via Down-Regulating the Level of ATGL Protein**  
(INF- $\gamma$  通过下调 ATGL 蛋白水平诱导肝癌细胞 HepG2 凋亡)

H. H. HONG, X. H. TANG, Z. WANG, X. J. FAN.....42

**The Effect of Estradiol E2 on the Proliferation of Breast Cancer by Regulating PEDF Expression**  
(雌二醇 E2 通过调控 PEDF 表达促进乳腺癌增殖作用研究)

H. H. HONG, W. Q. YANG, X. C. TANG, Y. FENG.....49

**Analysis of the Curative Effect and Prognosis of 58 Cases of Low-Grade Gliomas Treated by Postoperative Chemo-Radiotherapy**  
(58 例低级别脑胶质瘤术后放化疗疗效及预后相关因素分析)

M. ZHANG, W. L. WU, F. JIN, J. H. LONG, Y. Y. LI, X. L. LUO, X. Y. GONG, X. X. CHEN, C. L. YANG, H. T. ZHAO.....55